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Úvod 
Mimoriadna  služba  Williama  Branhama  bola  odpoveďou

Svätého  Ducha  na  proroctvá  Písma  v  Malachiášovi  4:5,6,  Lukášovi
17:30 a Zjavení 10:7. Táto celosvetová služba bola vrcholom mnohých
biblických proroctiev a pokračovaním práce Božej skrze Jeho Ducha v
tomto konečnom čase. Písmo hovorí, že táto služba pripraví ľudí pre
Druhý Príchod Ježiša Krista. Našou modlitbou je, aby Boh toto Slovo
urobil  životom  v  Tvojom  srdci,  keď  budeš  s  modlitbou  čítať  toto
posolstvo.

Preklad  anglického  originálu  je  urobený  len  s  takými
nevyhnutnými  zásahmi  do textu,  ktoré  vyžaduje  preklad hovoreného
slova do tlače, so snahou zachovať ráz prostého spôsobu vyjadrovania.

Hoci  bolo  pre  presnosť  prekladu  vynaložené  všetko  úsilie,
napriek  tomu  je  za  najvernejšiu  formu  záznamu  považovaný  audio
záznam v anglickom jazyku.

Viac ako 1100 kázní je dostupných v mnohých jazykoch.

Táto  kázeň  sa  smie  kopírovať  a  rozširovať,  pokiaľ  je  text
predstavený neskrátene, bezo zmien, a pokiaľ je distribuovaný zdarma.

Viac informácií nájdete na stránke:

www.vecerne-svetlo.sk
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My  neveríme  v Božské  uzdravenie  v našej  cirkvi.  Na  počiatku
nebolo tak. Haleluja. Všetko čo potrebujeme dnes... Je ísť späť znovu
na počiatok, naspäť na počiatok. Haleluja. Môj čas vypršal. Modlime
sa. 
19 Pene Ježišu,  nech  smiem žiť  aby som videl  ten deň,  kedy
cirkev pôjde naspäť do počiatku. Udeľ to, Pane. Naplň dnes ráno toto
malé  miesto.  Pomaž  tohto  skromného  pastora  tu,  Pane,  a týchto
ďalších. Udeľ nám Tvoju slávu. Daruj nám Tvoju milosť. Daj nám tu
zhromaždenie, Pane. 

Nech  zabudneme  na  tie  iné  veci  a  nech  ideme  späť  na
počiatok. Že náš Majster ráno hovorí v našich srdciach. Zober odtiaľ
preč tie  naštepené  vetvy.  Oddeľme sa  od nevery.  Poďme späť  na
počiatok. A Pane, chceme všetko, čo bolo na počiatku.

Pane, nech naše prežitie, ak sme ho dnes ráno doteraz ešte
nemali... Ak tu niekto sedí, ktorý to od počiatku ešte nemal, prežitie
Ducha. A nedostal toho istého Ducha, ktorý je vyliaty, ako bolo tam
na počiatku... Prečo by sme mali brať nejakú náhradu. Prečo by sme
mali brať niečo fanatické. Prečo by sme mali brať nejaké radikálne,
chladne,   formálne,  ľahostajné  vyznanie,  Keď to  letničné  nebo je
plné skutočných pravých vecí. Prečo brať nejakú náhradu. 

Pane, dovoľ nám ísť naspäť na počiatok a prijať to ako to oni
prijali na počiatku. A mali tie isté skutky znamenia, divy, ktoré nesú
to  isté  ovocie,  lásku,  radosť,  pokoj,  dlho  zhovievavosť,  dobrotu,
miernosť, láskavosť, trpezlivosť. Bože udeľ to. Vypočuj nás, Otče.
Lebo porúčame tuto malú cirkev a toto prebudenia Tebe, v Tvojich
rukách. V Mene Ježiša Krista. Amen.
20 Nech vás Boh žehná. Je mi veľmi ľúto, že musím bežať, ale
už je po 11. Uvidíme sa večer.

♦♦♦♦♦♦♦ ♦♦♦♦♦♦♦ 
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pol hodinu. Práve sa pripravujem). Amen. 
Zakaždým ako ta vinná réva vyženie vetvu, to bude také isté

ako tá prvá vetva.  Prečo? Pretože ten život, ktorý je v tom viniči,
prinesie ten istý druh viniča. Ak ten prvý vinič priniesol hrozna, tak
ten  ďalší  neprinesie  tekvice.  Ďalší  neprinesie  citrusové  ovocie.
A potom, keď aj prejde nejaký čas, to sa nestane. 

Ak  ten  pravý  vinič  vyženie  vetvu  a ak  Ježiš  je  tou  prvou
vetvou, alebo tým viničom a ta prvá vetva, ktorá bola prinesená, oni
potom písali knihu Skutkov. Tak veru. 
17 Nedávno tu v Arizone, díval som sa na jeden strom na dvore
jedného muža, citrusový strom. Mal deväť rôznych druhov ovocia na
tom jednom strome. Bolo to... Každé jedno bolo odlišné ovocie. Od
začiatku  to  bol  pomarančovník,  ale  mal  granátové  jablká,  mal
citróny, mal grepy. Všetky možné druhy citrusového ovocia. Prečo?
Oni  tam  boli  naštepené.  Oni  žili  zo  života  toho  stromu,  ale  oni
nemohli  priniesť  nič iné,  len to čím boli.  Oni  nedokázali  priniesť
pomaranče, pretože oni sú naštepenou vetvou. Ale zakaždým, ako ten
strom vyhnal pravdivú vetvu, sám zo seba, to bol pomarančovník.
Tak on priniesol pomaranče. 

My sme naštepili  metodistické,  baptistické,  presbyteriánske
vetvy do toho pravého viniča a oni žijú z jeho sily. Ale nemôžu niesť
nič iné ako vyznania a denominácie. Ale ak ten vinič kedy vyženie
ďalšiu  vetvu,  to  bude medzidenominačné.  Moc s Duchom Svätým
presne  tak  ako  to  bolo  na  deň  Letníc.  Späť  na  počiatok.  Amen.
Radšej zakončím. Amen.
18 Ak ten vinič vyženie ďalšiu vetvu, to bude presné také ako to
bolo  na  počiatku.  My  do  toho  štepíme  všetky  možne  druhy
cirkevných  vyznaní  baptistov,  metodistov,   letničných,
presbyteriánov,  luteránov  baptistov.  A každý  jeden  z nich  nesie
baptistické  ovocie,  metodistické  ovocie,  letničné  ovocie  a všetko
možné.   Ale  keď to ide  naspäť,  ak  ten  vinič  kedy vyháňa ďalšiu
pravú vetvu, to bude niesť ovocie Ducha Svätého. Amen. Poviete,
„No, my sme metodisti.“ Na počiatku nebolo tak. My sme baptisti.
Na počiatku nebolo tak. My sme presbyteriáni. Na počiatku nebolo
tak. My neveríme v hovorenie v jazykoch. Na počiatku nebolo tak.
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Veci, ktoré na počiatku neboli tak
(THINGS THAT WASN'T SO FROM THE BEGINNING) 

Toto posolstvo kázal brat William M. Branham v piatok ráno 20.1.1961 v Beaumont, TX

1 V Jeho dňoch učili veci, ktoré neboli tak. Nazdávam sa, že ak
by On prišiel  dnes,  našiel  by tu  istú  vec.  Veci,  ktoré od počiatku
neboli  tak.  Vždy,  keď chcete zistiť,  čo je pravda,  choďte späť na
počiatok. Choďte späť do Genesis a môžete tam nájsť to, čo je dnes,
každý kult  a všetko čo je pravé.  Všetko sadenie začína v Genesis,
pretože Genesis je v Biblii kapitola semena. A ak chceme vedieť, čo
je správne, tak poďme späť na počiatok. 

Práve tak ako som sa vám snažil povedať minulý večer, keď
Boh  raz  niečo  vyhlasuje,  On  sa  nikdy  nemôže  odchýliť  od  toho
vyhlásenia. On ho musí zachovať po celú cestu až do konca. To čo
povedal v Genesis je to isté v Zjavení a po celej ceste. On je Boh a to
je všetko. A všetky Jeho slová sú pravdivé.
2 No,  zisťujeme,  že  keď prišiel  Ježiš,  našiel  týchto učiteľov,
ktorí brali Slovo Božie a prevrátili  ho, aby im pasovalo. Oni vzali
prikázania Božie a prevrátili ich na vyznania.

No, pamätajte,  existuje len jeden Stvoriteľ a všetko...  Satan
nie  je  stvoriteľ.  Čo  je  hriech?  Hriech  je  nespravodlivosť a
nespravodlivosť je prevrátená  spravodlivosť. 

Možno to vyjasním. Ste tu zmiešané zhromaždenie. Počúvate
svojho lekára, ja som váš brat. Keď muž žije so svojou ženou je to
spravodlivosť. Je s ňou ženatý. Ten istý skutok s inou ženou je smrť.
Jeden prináša život, ten druhý je smrť. Rozumiete? Nespravodlivosť
je prevrátená spravodlivosť. Čo je klamstvo? To je pravda, ktorá je
zle predstavená. 

Tak to je to čo Ježiš našiel. A to je to, to čoho sa každý z nás
dostane,  pokiaľ  pridá,  alebo  odoberie  z Božieho  Slova.  To  je
prevracanie Božieho Slova. 

Tak  keď  prišiel  Ježiš,  On  zistil,  že  oni  vzali  Božie  Slovo
a prevrátili  ho  a vytvorili  tradíciu  človeka.  A On  povedal,  „Prečo
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meníte Slovo Božie? Skrze vaše tradície a menenie Slova Božieho,
robíte že to hovorí niečo, čo to v skutočnosti nepovedalo...“ 
3 Zisťujeme, že toto je to, čo našiel vo svojom dni. A On by to
našiel  aj  tu  dnes.  A On  v Jeho  prítomnosti,  alebo  v osobe  Ducha
Svätého, ten istý Boh, ktorý vždy bol, prebýva vo svojich ľuďoch vo
forme Ducha Svätého a svedčí  to cez pravého veriaceho,  že ľudia
prevracajú Božie Slovo, aby pasovalo ich vyznaniu, namiesto toho,
aby urobili aby ich vyznanie pasovalo do Božieho Slova.

Chcem,  aby mi  niekto  našiel  apoštolské  vyznanie  v Biblii.
Ako  by  sme  to  povedali  dnes:  „Verím  v svätú  Rímsku  katolícku
cirkev, v komúniu svätých.“ Čokoľvek ma komúniu (obecenstvo) zo
svätými je špiritualizmus. „Je len jeden prostredník medzi Bohom
a človekom, človek Kristus Ježiš.“ To je všetko. Neexistuje žiaden
iný prostredník. Tak, čokoľvek... Oni prevracajú tie veci, vytvárajú
apoštolské vyznanie.

Ak ti apoštoli mali nejaké vyznanie, tak to bolo Skutky 2:38.
To je to, čo ustavične kázali a čo vtĺkali ľuďom. To bolo pokánie voči
Bohu atd. Ak existuje nejaké vyznanie v Biblii, potom to je ono. To
je to, ktoré používali apoštoli. 
4 Tak oni... Všetko ich vedenie Duchom Svätým zostávalo zo
Slovom. Ak by nejaký človek, alebo anjel kedy povedal niečo proti
tomuto Slovu, Galaťanom 1:8 hovorí, „Nech je prekliaty.“To musí
byť Slovo Božie. 

Pavol povedal, „Ak by anjel z neba prišiel ku vám s nejakým
iným evanjeliom, ako to, ktoré ste už počuli, nech je prekliaty.“ Tak
veríme, že nebo a zem pominú, ale Božie Slovo nepominie, pretože
to Slovo je Boh. Boh povedal, že jeho stvorenstvo pominie, ale Boh
nemôže pominúť. 
5 Toto nie je miesto na vtipy. Kazateľňa nie je miesto na vtipy.
A myslím, že Slovo Božie by malo byť odtiaľto  kázané s vážnosťou
srdca a mali by sme na to pamätať. Ale len aby som to povedal... aby
som toto vyjasnil. Jeden starý černoch, niekde tu na juhu, raz urobil
jedno vyhlásenie. Povedal, že by račej stál na Slove Božom, ako by
stál v nebi. Opýtali sa ho prečo? On povedal, „pretože oboje, nebo
i zem pominú, ale Božie Slovo nepominie.“ To je pravda. Musíme
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to kde ho cirkev nájde. Kde ho nechali? Na letničnom sviatku. Kde
Ho nájde cirkev? Späť v tom letničnom sviatku. Kde ho opustili, keď
sa  odtiahli  od  tej  náuky  apoštolov  atď..  Tam  vtedy  späť  v tých
ranných vekov oni sa odtiahli  od toho a vyformovali svoje vlastne
vyznania  a rozpočali  nikolaitskú  náuku,  vyformovali  katolícku
cirkev,  zorganizovali  náboženstvo  toho,  čo  nazvali  kresťanské
náboženstvo. A odtiaľ to zorganizovali a porušili tie veci. A priviedli
všetkých kresťanov do vyznaní atď.. A všetko to tak zamiešali, že je
to ten istý zmätok, ktorý On našiel keď prišiel. To je presne tak. 

Späť ku počiatku, tam kde Ho opustili. Kde On bol mocný,
kde kriesil mŕtvych a uzdravoval chorých a vyháňal démonov. To je
späť na počiatok. Tam kde ho opustili. 
15 Poviete,  „Kde On je? Či je s metodistami, je s baptistami?“
Alebo dokonca, „Je On s letničnými?“ Nie veru. Choďte späť na...
Nie do letničnej organizácie, letničných denominácii. To je len meno.
Kto  môže  Zorganizovať  letnice?  Povedzte  mi.  Letnice  nie  sú
organizácia.  Letnice,  to  je  prežitie,  pre  ktoréhokoľvek  veriaceho,
ktorý  to  dokáže  prijať.  Napäť  k tomu  prežitiu,  nie  späť  ku
organizácii. Ale späť ku prežitiu. Letnice sú prežitie. 

Dovoľte,  že  vám  niečo  poviem.  Pozrite  sa  na  ovocie
letničných cirkví. Čo oni dnes prinášajú? Zistite, že oni nezačali od
počiatku: Hádajú sa, naťahujú, majú horkosť, sú hore nohami, ťahajú
za toto a ťahajú za tamto. Ježiš povedal v Jánovi 14 alebo Jánovi 15,
„Ja som vinič, vy ste letorasty.“ Je to pravda?
16 No vy farmári, vy Texasania, ľudia s Lousiany a vy ktorí tu
môžete  byť.  Každý z vás,  ktorý má normálny rozum, Ktorý kedy
videl  rásť  vinnú  revu,  vie,  že  koreň  nenesie  ovocie.  Vetvy  toho
koreňa sú to,  čo nesú ovocie.  Ale oni  dostávajú svoj  život z toho
koreňa. Ježiš je náš zdroj života. Tak veru. Všimneme si, že ak Ježiš
je zdrojom nášho života, potom On je tým pravým viničom. Práve
ten život, ktorý je v tom viniči,  v koreni, je aj  vo vetvách. Ak ten
vinič  vyženie  svoju  prvú  vetvu  a ta  vetva,  na  nej  rastie  strapec
hrozna. Ak ona kedy vyženie ďalšiu vetvu, to znovu bude strapec
hrozna. To vyženie ďalšiu vetvu a bude to strapec hrozna. A to bude
ten istý druh až do konca toho viniča. Ó, Bože (no, potrebujem svoju
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sveta a kážte evanjelium. Tieto znamenia budú nasledovať tých, ktorí
veria. To bolo to. Vráťte sa do toho istého Slova. To vyprodukuje tú
istú vec. Oni nasledovali to Slovo a to bolo presne namierené na nulu
a trafili to klinec po hlavičke. Každý klinec, každé zasľúbenie, ktoré
Boh dal bolo prejavené. 

Ak sa vrátime späť do toho istého Slova, to trafí tie isté klince
po hlavičke, urobí to tie isté zázraky, vykoná to tie isté veci. Urobí to
to isté svetlo. Urobí to takú istú bytosť. Vzkriesi to mŕtvych. Uzdraví
to chorých. Vyženie démonov. Bude vidieť videnia, prorokovať. To je
to isté evanjelium, ktoré zabilo tie klince vtedy. Ak sa vrátite späť do
toho istého... 

Tak isto, ako ak dám tu zbraň naspäť, do toho istého stavu v
akom  bola  na  počiatku,  odstránim  z nej  tie  vibrácie.  Ona  presne
nasmeruje ten náboj do nuly. Ak my dostaneme z nás von všetky tie
vibrácie nevery, Tak Božia práca bude presne taká istá ako bola tam
na začiatku. To je presne tak. To zakaždým namieri presne na cieľ. To
sa raz už stalo a to urobí znovu to isté. Neuspokojte sa  s nejakým
vyznaním alebo s niečím. Zostaňte rovno tam, kde to  Slovo mieri
rovno do cieľa. 
13 Pripomína mi to čas, keď matka a otec, alebo náhradný otec
nášho Pána Ježiša, ho vzal hore na letničný sviatok. A oni išli cestou
troch dni a nakoniec ho stratili. Nevedeli ho nájsť.

To je to, kde sa teraz dostala cirkev. Išla viac... Ona prešla
cestu  dvoch  tisícoch  rokov  a nevie  ho  nájsť.  Tu  to  je.  Všade  sa
objavujú znamenia jeho príchodu a oni hovoria, „Kde je Boh? Kde je
Boh? Čo sa sním stalo?“ 

Všimli  ste  si?  Mária  a Jozef  ho  hľadali  medzi  svojimi
príbuznými, ale oni Ho nenašli. Dnes sa vraciame vidieť, či ho majú
metodisti, či ho majú baptisti, presbyteriáni alebo luteráni. Nie veru.
Oni Ho nenašli.  Ani  dnes  ho nenájdu.  Nezáleží  na tom, koľko sa
snažíme  ísť  späť   a oživiť  niektorú  z tých  starých  mŕtvych
denominácii. Nikdy to nedokážeme.
14 Kde Ho našli? Tak kde Ho opustili. Haleluja. Myslíte si, že
som náboženský fanatik? Hádam som. Nájdete Ho tak isto ako oni.
Tam, kde Ho opustili. Tam kde ho nechali, to je to kde Ho našli. To je
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zostať na Slove. 
6 Ježiš,  keď  prišiel,  povedal,  „Mojžiš,  kvôli  tvrdosti  vášho
srdca vám dovolil rozviesť sa z vašou ženou, ale od počiatku nebolo
tak.“ No, zisťujeme, že oni vzali prikázania Božie a z pôsobili,  že
boli bez efektu. 

Keď Ježiš prišiel našiel ľudí,  ktorí očakávali,  že ich cirkev
spasí.  Čo  dostali?  Vyznania.  Každá  denominácia  si  vytvára  svoje
vlastné vyznania. A potom to je to čo našiel, ľudí, ktorí spoliehali na
cirkev ohľadne spasenia a oni našli ľuďmi vytvorené vyznania. A ak
by On prišiel  dnes v osobe,  hovoril  ku nám. Zistil  by tu istú vec:
Ľudí, ktorí dopasuvávajú  Slovo Božie k ich denominácii a dávajú im
vyznania. Ale neexistuje žiadne spasenie v nejakom vyznaní ak to nie
je Biblia. To musí byť Biblia, pretože jeho Slovo je... Všetko, na čo
máme potrebu, to je jeho Slovo. A Jeho Slovo, keď On je Slovo...
Slovo Božie je Boh. To je všetko. To je Jeho Slovo. On sám. On je...
„Na počiatku bolo Slovo a to Slovo bolo u Boha a to Slovo bol Boh.“
A to Slovo je stále Boh. Stále je Bohom. 
7 No,  zisťujeme,  že  keď  On  prišiel,  našiel  ľudí,  ktorí  brali
prikázania  Božie  a robili  ich  neefektívnymi  skrze  to,  že  brali
prikázania Božie a snažili  sa ich dopasovať do ich vyznaní, tak to
nemalo žiaden efekt. A cirkev sa dívala... Ľudia sa dívali na cirkev,
namiesto  toho,  aby  sa  dívali  do  Božieho  Slova.  Tak  preto  On
povedal, „Na počiatku nebolo tak.“

Zisťujeme, že to je to iste dnes, ako som to citoval dva alebo
trikrát  už  dnes  ráno.  A (keď sledujem tie  hodiny,  robí  to  že som
nervózny)... Tak chcem povedať toto, že „Toto je pravdivé.“ Potom
v tamtom dni, tak ako je to aj teraz a teraz ako to bolo vtedy, Oni
vykrikujú, „Kde je Boh?“

No, práve ta vec... Oni opustili Boha, keď opustili jeho Slovo.
To je ten dôvod prečo máme veci tak ako ich máme dnes. To je preto,
že ľudia opustili Slovo Božie. 
8 Ak lekár dá predpis a vy k tomu niečo pridáte alebo z toho
niečo zoberiete, zabijete svojho pacienta. To je pravda. Vy to musíte
zachovať presne tak ako je to napísane. Tam je dostatok protilátok,
aby to narušilo ten jed, dostatok jedu, aby to zabilo tie zárodky. Príliš
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mnoho jedu v tom bez protilátok, by zabilo toho pacienta.  A príliš
mnoho  protilátok  bez  jedu...  Čo  by  to  urobilo?  To  by  vážne
pacientovi nepomohlo. Tak vy to musíte správne zachovať. 

A tak je to s Božím Slovom. To je Boží predpis. Áno, brat. To
je boží  predpis jeho ľuďom, aby to vyliečilo každú nemoc, každú
chorobu,  hriech  a fyzické  nemoci.  Čokoľvek  to  môže  byť.  Na  to
všetko je Božie Slovo. To je Božie Slovo. Tak to bolo na počiatku.
Tak to  bolo uprostred.  Tak je  to v každom veku.  A tak je to  dnes
ráno. Presne tak,  ako to bolo, keď to On vypovedal, pretože to sa
nemôže ani štipku odchýliť, pretože to je Božie Slovo. 
9 Potom  ľudia  dnes,  nie  divu,  že  vykrikujú:  „Dni  zázrakov
pominuli. Neexistuje niečo také ako Božské uzdravenie.“ Prečo to
robia? Pretože vzali Božie Slovo a zaobalili do neho svoje vyznania
a to robí celú tu vec nesprávnou. Nemá to už v sebe žiadnu moc. Ak
by nejaký anjel, biskup, arcibiskup alebo ktokoľvek by mohol prísť
a zmeniť  jedno  Slovo,  to  by  zmenilo  celý  ten  predpis.  Hovorme
presne  to,  čo  to  hovorí.  To  čo  Boh  povedal,  nechajme  to  presne
takým. 

Cirkvi  sú dnes  preč.  Sú niekde mimo v záchvate zúrivosti,
robia organizácie, vytvárajú denominácie, vedú ľudí za vyznaniami
namiesto  za  Kristom.  Nechcem  žiadne  vyznanie  okrem  Krista.
Žiaden zákon okrem lásky a žiadnu knihu okrem Biblie. To je presne
to,  čo  máme.  Božie  vyznanie.  To  je  Boží  predpis.  To  má  Božie
protilátky na  hriech.  To  má Božie  protilátky pre  naše uzdravenia.
A to je Božia Moc prejavená pre nás, ako berieme to Slovo do našich
životov. 

No,  zisťujeme,  že  oni  na  to  odpovedali,  „Kde  je  Boh
Mojžiša.“ Dôvod, prečo Mojžiš zostal s Bohom a s tými vecami bol,
že  Boh  nasledoval  Mojžišov  predpis...  vlastne  Mojžiš  nasledoval
Božie  Slovo  a to  ako...  Peter,  Jakub  a Ján  trafili  cieľ  zakaždým,
pretože nasledovali to Slovo. 
10 Tu  pred  nedávnom...  Každý  vie,  že  rád  triafam  na  cieľ
a strieľam atď. A tak mám malú Winchesterku model 70.  A strieľal
som na 50 jardov na cieľ a trafil som 8 guliek do tej istej diery na 50
jardov. A ona sa rozladila a musel som ju trochu prispôsobiť. Musíte
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to  obalamutiť  a trochu  sa  v tom vŕtať.  Rád to  robím,  aby som sa
trochu  upokojil.  A ona  sa  rozladila.  A nedokázal  som  to  doladiť.
A myslel som si, že ju prevložkujem.

Poslal som ju späť do spoločnosti Winchester. Oni ju poslali
napäť  a povedali,  „Ó,  brat  Branham  (alebo  pán  Branham).“  Oni
povedali,  „  Táto  winchesterovka  je  jedna  z najlepších.“  Povedali,
„Ona trafí, v rámci jedného palca na 50 jardov na 25 jardov, mám na
mysli, palec na 25 jardov.“ Povedali, „To je to najlepšie, čo s toho
dostanete.“

Vedel som, že to tak nie je. Vedel som, že som na 50 jardov
nastrieľal 8 guliek rovno do jedného miesta. Tak vedel som, že oni sa
mýlia. No, to je to ako... A ja som nemohol mať pokoj kým nebola
opäť v takom stave. No, to urobí presne to isté. 
11 No, ja nie som jeden z týchto ľudí, ktorí radi udrú a šplechnú,
„Cirkev tak hovorí,  tak zostaňme rovno s ním.“ Ak apoštoli  skrze
Slovo  Božie,  skrze  prikázania  Božie,  skrze  toho  istého  Ducha
Svätého, ktorého máme my, trafili presne do Božského uzdravenia,
do moci Božích.  Ak my s tým zostaneme, my vieme, že to tam také
je, tak zostaňte až kým netrafíte presne podľa tej mušky do nuly. To
je všetko. Pretože vieme, že to už raz tak trafilo. 

Ako mohli  dni  zázrakov pominúť, keď Ježiš Kristus je ten
istý  včera,  dnes  a na  veky?  Ako  môže  byť  ten  Boh  mŕtvy,  ktorý
znovu vstal a žije na veky? Ako to môžeme vytvoriť nejakým takým
vyznaním,  keď  Boh  nemá  žiadne  vyznanie?  Boh  je  osoba.  Boh
prebýva vo svojej cirkvi a vy ste jeho cirkvou. Ak ste znovu zrodení
a naplnení Duchom Svätým, ste Božou Cirkvou. Boh vo vás prebýva.
Vy viete, že má vo vás stánok. Keď Boh zostúpil dolu, bol učinený
telom a prebýval  medzi  nami,  čo urobil?  On rozprestrel  svoj  stan
medzi ľudskými bytosťami. On prekrížil cestu od Boha k človeku,
aby sa človek mohol stať, aby sa ten človek mohol stať ako On. Ó,
On sa stal mnou, aby som sa skrze Jeho milosť mohol stať ním. 

Ó, čo za veľká vec.  Nikdy to  neporozumieme,  čo to  bolo.
Niet  divu, že ľudia dnes volajú,  „Kde je Boh.“ Vráťte sa späť do
Slova. Vráťte sa späť do počiatku.
12 Na počiatku povedal  svojím učeníkom,  „Choďte do celého


